
ELEVRÅDET

Det blir møte i elevrådet tirsdag 3. desember.
Vi møtes på skolekjøkkenet kl.12.00.

Sak 20/24-25: Forespørsel fra SU.
“SU ønsker at elevrådet drøfter 17. maitog i byen eller på Kringsjå.

Bakgrunnen for dette er at Kringsjå skole har jubileum i 2025 og nok vil få en
forespørsel fra byen om det er ønskelig å gå i skoletoget der. SU ønsker at elevenes
stemmer skal bli hørt før saken drøftes i FAU.”

For å få med elevstemmen så godt som mulig, ber elevrådet alle trinn
om å diskutere denne saken.

Sak 21/24-25: Hva vil vi jobbe med?
Vi jobber videre med hvilke saker vi ønsker å jobbe spesielt med dette

skoleåret.

Sak 22/24-25: Eventuelt
Vi ser på saker fra trinnene.

Neste elevrådsmøte blir 21. januar.

Marit Norby, elevrådskontakt


